
Rada Powiatu 
w Nowym Dworze Gdańskim  

 

ul. gen. Władysława Sikorskiego 23, 82-100 Nowy Dwór Gdański  e-mail: radapowiatu@nowydworgdanski.pl 
tel.: +48 55 2473668, fax: +48 55 2473670 www.nowydworgdanski.pl 

Nowy Dwór Gdański, 24 marca 2025 r. 

 

OPR.0002.2.2025.EŻ 

 

PROTOKÓŁ NR II/2025 

z II sesji Rady Powiatu w Nowym Dworze Gdańskim VII kadencji 

z dnia 18 marca 2025 r. 
 

Rozpoczęcie: 10:00                 Zakończenie: 12:10 

 

Obrady rozpoczęto od wysłuchania Hymnu Rzeczypospolitej Polskiej. 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Pan Zbigniew Ptak, Przewodniczący Rady otworzył obrady II sesji Rady Powiatu  

VII kadencji w 2025 r. informując, iż sesja zwołana została na podstawie art. 15 ust. 1 ustawy  

z dnia 5 czerwca 1998 r. o samorządzie powiatowym (t. j. Dz. U. z 2024 r., poz. 107  

z późn. zm.). 

Pan Zbigniew Ptak, Przewodniczący Rady przywitał przybyłych na obrady. 

Stwierdzenie obecności co najmniej połowy ustawowego składu rady. 

Pan Zbigniew Ptak, Przewodniczący Rady na podstawie listy obecności stwierdził,  

że w sesji uczestniczy 15 radnych (dokument stanowi załącznik do protokołu) i sesja  

jest prawomocna. Następnie Przewodniczący odczytał proponowany porządek obrad (dokument 

stanowi załącznik do protokołu).  

 

Porządek obrad II sesji Rady Powiatu w Nowym Dworze Gdańskim VII kadencji  

w 2025 r.  

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z sesji I z dnia 28 stycznia 2025 r. 

3. Odczytanie przez Radnego interpelacji i zapytań składanych na piśmie podczas sesji. 

4. Przedstawienie „Sprawozdania z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli  

na poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych  

przez Powiat Nowodworski”. 

5. Przedstawienie „Sprawozdania z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku  

za 2024 r.”. 

6. Rozpatrzenie projektów uchwał oraz podjęcie uchwał w sprawach: 
6.1. ustalenia zasad przyznawania jednorazowego Stypendium Starosty Nowodworskiego  

w ramach programu wspierania edukacji uzdolnionych dzieci i młodzieży uczących się 

w szkołach ponadpodstawowych i specjalnych na terenie Powiatu Nowodworskiego – 

przedstawia Pan Lubomir Głowacki, Wicestarosta Nowodworski, 

6.2. ustalenia kryteriów i trybu przyznawania Nagrody Starosty Nowodworskiego i Nagrody 

Dyrektora dla nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych 

prowadzonych przez Powiat Nowodworski – przedstawia Pan Lubomir Głowacki, 

Wicestarosta Nowodworski, 

6.3. wydelegowania radnych do składu komisji bezpieczeństwa i porządku – przedstawia 

Pani Barbara Ogrodowska, Starosta Nowodworski, 

6.4. wydelegowania przedstawiciela Powiatu Nowodworskiego w Stowarzyszeniu Lokalna 

Grupa Rybacka – Rybacka Brać Mierzei – przedstawia Pani Barbara Ogrodowska, 

Starosta Nowodworski, 
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6.5. wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług w zakresie publicznego 

transportu zbiorowego – przedstawia Pani Barbara Ogrodowska, Starosta 

Nowodworski, 

6.6. określenia przystanków komunikacyjnych zlokalizowanych w ciągu dróg 

powiatowych na terenie powiatu nowodworskiego, których zarządzającym jest 

Powiat Nowodworski oraz warunków i zasad korzystania z tych przystanków, 

udostępnionych dla operatorów i przewoźników – przedstawia Pani Barbara 

Ogrodowska, Starosta Nowodworski, 

6.7. powierzenia do realizacji Gminie Nowy Dwór Gdański zadania pn.: „Rozbudowa 

drogi powiatowej nr 2306G polegającej na budowie ścieżki rowerowej na odcinku 

Nowy Dwór Gdański – Starocin” – przedstawia Pani Barbara Ogrodowska, Starosta 

Nowodworski, 

6.8. określenia zadań, na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2025 roku – przedstawia Pani Barbara 

Ogrodowska, Starosta Nowodworski, 

6.9. zmiany budżetu Powiatu Nowodworskiego na 2025 rok – przedstawia Pani Iwona 

Stokowska, Skarbnik Powiatu. 

7.  Informacja Starosty o działalności Zarządu Powiatu między sesjami. 

8. Odczytanie przez Przewodniczącego Rady Powiatu interpelacji i zapytań Radnych 

złożonych między sesjami. 

9. Wnioski i oświadczenia Radnych. 

10. Zakończenie obrad. 

Pan Zbigniew Ptak, Przewodniczący Rady zapytał Radnych i Zarząd Powiatu,  

czy są wnioski do przedstawionego porządku obrad?  

Brak. 

Pan Zbigniew Ptak, Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad porządkiem obrad. 

1.1 Głosowanie: (15 za). 

 

Porządek został przyjęty. 

 

2. Przyjęcie protokołu z sesji I z dnia 28 stycznia 2025 r. 

Pan Zbigniew Ptak, Przewodniczący Rady przypomniał, iż zgodnie z zapisami Statutu, 

protokół został wyłożony do wglądu w biurze rady. Jednocześnie zapytał: Czy są uwagi  

do protokołu?  

 

Brak. 

Protokół został przyjęty. 

3. Odczytanie przez Radnego interpelacji i zapytań składanych na piśmie podczas sesji.  

Pan Zbigniew Ptak, Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś z obecnych Radnych wyraża 

chęć złożenia interpelacji lub zapytania?  

 

Brak. 

 

4. Przedstawienie „Sprawozdania z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli  

na poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych  

przez Powiat Nowodworski”. 
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Pan Zbigniew Ptak, Przewodniczący Rady poinformował, iż temat wynika z planu pracy 

Rady Powiatu w Nowym Dworze Gdańskim na I kwartał 2025 roku. 

Następnie poprosił Pana Lubomira Głowackiego, Wicestarostę Nowodworskiego  

o przedstawienie sprawozdania. 

Pan Lubomir Głowacki, Wicestarosta Nowodworski przedstawił sprawozdanie.  

Poinformował Członków Rady Powiatu, iż organ prowadzący szkołę w terminie do 10 lutego 

każdego roku kalendarzowego następującego po roku, który podlegał analizie, sporządza 

sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach 

awansu zawodowego. W szkołach prowadzonych przez Powiat Nowodworski w 2024 r. 

zostało osiągnięte wynagrodzenie nauczycieli początkujących, mianowanych  

i dyplomowanych na poziomie wyższym niż średnie wynagrodzenia, określone w ustawie 

Karta Nauczyciela. Zarząd Powiatu przedmiotowe sprawozdanie przedłożył Regionalnej Izbie 

Obrachunkowej w Gdańsku, Radzie Powiatu w Nowym Dworze Gdańskim, dyrektorom szkół 

i placówek oświatowych, dla których organem prowadzącym jest Powiat Nowodworski oraz 

Związkom Zawodowym, zrzeszającym nauczycieli w szkołach i placówkach oświatowych. 

Następnie Pan Zbigniew Ptak, Przewodniczący Rady poprosił o zadawanie pytań  

do przedstawionego sprawozdania. 

W ramach dyskusji wypowiedzi udzielili Radni: Pan Jacek Gross, Pan Zbigniew Ptak,  

Pan Lubomir Głowacki i Pani Barbara Ogrodowska. 

Ponadto w dyskusji wypowiedziała się: Pani Iwona Sawicka – Kierownik Wydziału Oświaty  

i Spraw Społecznych. 

Sprawozdanie zostało przyjęte. 

5. Przedstawienie „Sprawozdania z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku  

za 2024 r.”. 

Pan Zbigniew Ptak, Przewodniczący Rady poprosił Panią Barbarę Ogrodowską, Starostę 

Nowodworskiego o przedstawienie sprawozdania. 

Pani Barbara Ogrodowska, Starosta Nowodworski poinformowała, że zgodnie  

z przepisami Starosta corocznie składa Radzie Powiatu sprawozdanie z działalności Komisji 

Bezpieczeństwa i Porządku. W 2024 r. Komisja Bezpieczeństwa i Porządku spotkała się 

trzykrotnie. 

Następnie Pan Zbigniew Ptak, Przewodniczący Rady poprosił o zadawanie pytań  

do przedstawionego sprawozdania. 

Brak. 

Sprawozdanie zostało przyjęte. 

6. Rozpatrzenie projektów uchwał oraz podjęcie uchwał w sprawach: 

6.1 ustalenia zasad przyznawania jednorazowego Stypendium Starosty Nowodworskiego 

w ramach programu wspierania edukacji uzdolnionych dzieci i młodzieży uczących się 

w szkołach ponadpodstawowych i specjalnych na terenie Powiatu Nowodworskiego – 

przedstawia Pan Lubomir Głowacki, Wicestarosta Nowodworski 
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Pan Zbigniew Ptak, Przewodniczący Rady Powiatu poprosił Pana Lubomira Głowackiego, 

Wicestarostę Nowodworskiego o przedstawienie projektu uchwały. 

Pan Lubomir Głowacki, Wicestarosta Nowodworski przedstawił projekt uchwały. 

Następnie Pan Zbigniew Ptak, Przewodniczący Rady otworzył dyskusję i poprosił  

o zadawanie pytań. 

Dyskusja. 

 

W ramach dyskusji wypowiedzi udzielili Radni: Pan Jacek Gross, Pan Lubomir Głowacki. 

 

10:21 wyszedł z sali obrad Pan Andrzej Sobociński. 

 

Po wyczerpaniu listy mówców, Przewodniczący Rady Powiatu zamknął dyskusję i poprosił 

komisje  

o przedstawienie stanowisk.  

 

Pan Tadeusz Doliński, Przewodniczący Komisji Budżetowo – Samorządowej przedstawił 

stanowisko komisji w głosowaniu nad projektem uchwały:  

 

Stanowisko: pozytywne.  

 

Pani Anna Górska, Przewodnicząca Komisji Oświatowo – Społecznej przedstawiła 

stanowisko komisji w głosowaniu nad projektem uchwały:  

 

Stanowisko: pozytywne.  

 

Pan Zbigniew Ptak, Przewodniczący Rady Powiatu poprosił klub o przedstawienie 

stanowiska.  

 

Pan Jacek Gross, Przewodniczący Klubu Radnych „Samorząd dla mieszkańców”, 

przedstawił stanowisko klubu do projektu uchwały:  

 

Stanowisko: pozytywne.  

 

Następnie Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie.  

 

6.1.1 Głosowanie: (14 za, 1 nieobecny). 

Podjęto uchwałę Nr II/7/2025 Rady Powiatu w Nowym Dworze Gdańskim  

z dnia 18 marca 2025 r. w sprawie ustalenia zasad przyznawania jednorazowego Stypendium 

Starosty Nowodworskiego w ramach programu wspierania edukacji uzdolnionych dzieci  

i młodzieży uczących się w szkołach ponadpodstawowych i specjalnych na terenie Powiatu 

Nowodworskiego (dokument stanowi załącznik do protokołu). 

6.2 ustalenia kryteriów i trybu przyznawania Nagrody Starosty Nowodworskiego  

i Nagrody Dyrektora dla nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach 

oświatowych prowadzonych przez Powiat Nowodworski – przedstawia Pan Lubomir 

Głowacki, Wicestarosta Nowodworski 
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Pan Zbigniew Ptak, Przewodniczący Rady Powiatu poprosił Pana Lubomira Głowackiego, 

Wicestarostę Nowodworskiego o przedstawienie projektu uchwały. 

Pan Lubomir Głowacki, Wicestarosta Nowodworski przedstawił projekt uchwały. 

Następnie Pan Zbigniew Ptak, Przewodniczący Rady otworzył dyskusję i poprosił  

o zadawanie pytań. 

Dyskusja. 

 

W ramach dyskusji wypowiedzi udzielił Radny: Pan Jacek Gross. 

 

10:24 wrócił na salę obrad Pan Andrzej Sobociński. 

 

Po wyczerpaniu listy mówców, Przewodniczący Rady Powiatu zamknął dyskusję i poprosił 

komisje o przedstawienie stanowisk.  

 

Pan Tadeusz Doliński, Przewodniczący Komisji Budżetowo – Samorządowej przedstawił 

stanowisko komisji w głosowaniu nad projektem uchwały:  

 

Stanowisko: pozytywne.  

 

Pani Anna Górska, Przewodnicząca Komisji Oświatowo – Społecznej przedstawiła 

stanowisko komisji w głosowaniu nad projektem uchwały:  

 

Stanowisko: pozytywne.  

 

Pan Zbigniew Ptak, Przewodniczący Rady Powiatu poprosił klub o przedstawienie 

stanowiska.  

 

Pan Jacek Gross, Przewodniczący Klubu Radnych „Samorząd dla mieszkańców”, 

przedstawił stanowisko klubu do projektu uchwały:  

 

Stanowisko: pozytywne.  

 

Następnie Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie.  

 

6.2.1 Głosowanie: (15 za). 

 

Podjęto uchwałę Nr II/8/2025 Rady Powiatu w Nowym Dworze Gdańskim  

z dnia 18 marca 2025 r. w sprawie ustalenia kryteriów i trybu przyznawania Nagrody Starosty 

Nowodworskiego i Nagrody Dyrektora dla nauczycieli zatrudnionych w szkołach  

i placówkach oświatowych prowadzonych przez Powiat Nowodworski (dokument stanowi 

załącznik do protokołu). 

 

6.3 wydelegowania radnych do składu komisji bezpieczeństwa i porządku – 

przedstawia Pani Barbara Ogrodowska, Starosta Nowodworski 

Pan Zbigniew Ptak, Przewodniczący Rady Powiatu poprosił Panią Barbarę 

Ogrodowską, Starostę Nowodworskiego o przedstawienie projektu uchwały. 

Pani Barbara Ogrodowska, Starosta Nowodworski przedstawiła projekt uchwały. 
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Po przedstawieniu projektu uchwały Pan Zbigniew Ptak, Przewodniczący Rady w imieniu 

Rady zgłosił kandydatury Pana Michała Ambroziaka i Pana Tomasza Wacława 

Witkowskiego. 

Następnie zapytał czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zgłosić jeszcze jakąś kandydaturę. 

Brak zgłoszeń. 

Pan Zbigniew Ptak, Przewodniczący Rady Powiatu przypomniał, iż w skład komisji 

wchodzi dwóch radnych delegowanych przez radę powiatu.  

Następnie Przewodniczący zapytał kandydatów czy wyrażają zgodę na kandydowanie. Obaj 

kandydaci wyrazili zgodę. 

Pan Zbigniew Ptak, Przewodniczący Rady Powiatu zarządził głosowanie nad kandydaturą 

Pana Michała Ambroziaka do składu komisji bezpieczeństwa i porządku. 

6.3.1 Głosowanie: (14 za, 1 wstrzymał się). 

 

Pan Zbigniew Ptak, Przewodniczący Rady Powiatu zarządził głosowanie nad kandydaturą 

Pana Tomasza Wacława Witkowskiego do składu komisji bezpieczeństwa i porządku. 

6.3.2 Głosowanie: (14 za, 1 wstrzymał się). 

 

Następnie Pan Zbigniew Ptak, Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem 

uchwały i poprosił o zadawanie pytań. 

Dyskusja. 

 

W ramach dyskusji wypowiedzi udzielił Radny: Pan Jacek Gross. 

 

Po wyczerpaniu listy mówców, Przewodniczący Rady Powiatu zamknął dyskusję i poprosił 

komisje o przedstawienie stanowisk.  

 

Pan Tadeusz Doliński, Przewodniczący Komisji Budżetowo – Samorządowej przedstawił 

stanowisko komisji w głosowaniu nad projektem uchwały:  

 

Stanowisko: pozytywne.  

 

Pani Anna Górska, Przewodnicząca Komisji Oświatowo – Społecznej przedstawiła 

stanowisko komisji w głosowaniu nad projektem uchwały:  

 

Stanowisko: pozytywne.  

 

Pan Zbigniew Ptak, Przewodniczący Rady Powiatu poprosił klub o przedstawienie 

stanowiska.  

 

Pan Jacek Gross, Przewodniczący Klubu Radnych „Samorząd dla mieszkańców”, 

przedstawił stanowisko klubu do projektu uchwały:  

 

Stanowisko: pozytywne.  

 

Następnie Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie.  
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6.3.3 Głosowanie: (15 za). 

Podjęto uchwałę Nr II/9/2025 Rady Powiatu w Nowym Dworze Gdańskim  

z dnia 18 marca 2025 r. w sprawie wydelegowania radnych do składu komisji bezpieczeństwa 

i porządku (dokument stanowi załącznik do protokołu). 

6.4 wydelegowania przedstawiciela Powiatu Nowodworskiego w Stowarzyszeniu 

Lokalna Grupa Rybacka – Rybacka Brać Mierzei – przedstawia Pani Barbara 

Ogrodowska, Starosta Nowodworski 

Pan Zbigniew Ptak, Przewodniczący Rady Powiatu poprosił Panią Barbarę 

Ogrodowską, Starostę Nowodworskiego o przedstawienie projektu uchwały. 

Pani Barbara Ogrodowska, Starosta Nowodworski przedstawiła projekt uchwały. 

Następnie Pan Zbigniew Ptak, Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem 

uchwały i poprosił o zadawanie pytań. 

Dyskusja. 

 

W ramach dyskusji wypowiedzi udzielili Radni: Pan Jacek Gross, Pani Barbara Ogrodowska. 

 

Po wyczerpaniu listy mówców, Przewodniczący Rady Powiatu zamknął dyskusję i poprosił 

komisje o przedstawienie stanowisk.  

 

Pan Tadeusz Doliński, Przewodniczący Komisji Budżetowo – Samorządowej przedstawił 

stanowisko komisji w głosowaniu nad projektem uchwały:  

 

Stanowisko: pozytywne.  

 

Pani Anna Górska, Przewodnicząca Komisji Oświatowo – Społecznej przedstawiła 

stanowisko komisji w głosowaniu nad projektem uchwały:  

 

Stanowisko: pozytywne.  

 

Pan Zbigniew Ptak, Przewodniczący Rady Powiatu poprosił klub o przedstawienie 

stanowiska.  

 

Pan Jacek Gross, Przewodniczący Klubu Radnych „Samorząd dla mieszkańców”, 

przedstawił stanowisko klubu do projektu uchwały:  

 

Stanowisko: brak stanowiska – każdy z Członków Klubu podejmie samodzielnie decyzję.  

 

Następnie Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie.  

 

6.4.1 Głosowanie: (13 za, 1 przeciw, 1 wstrzymał się). 

Podjęto uchwałę Nr II/10/2025 Rady Powiatu w Nowym Dworze Gdańskim  

z dnia 18 marca 2025 r. w sprawie wydelegowania przedstawiciela Powiatu Nowodworskiego 

w Stowarzyszeniu Lokalna Grupa Rybacka – Rybacka Brać Mierzei (dokument stanowi 

załącznik do protokołu). 
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6.5 wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług w zakresie publicznego 

transportu zbiorowego – przedstawia Pani Barbara Ogrodowska, Starosta Nowodworski 

Pan Zbigniew Ptak, Przewodniczący Rady Powiatu poprosił Panią Barbarę 

Ogrodowską, Starostę Nowodworskiego o przedstawienie projektu uchwały. 

Pani Barbara Ogrodowska, Starosta Nowodworski przedstawiła projekt uchwały. 

Następnie Pan Zbigniew Ptak, Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem 

uchwały i poprosił o zadawanie pytań. 

Dyskusja. 

 

W ramach dyskusji wypowiedzi udzielili Radni: Pan Jacek Gross, Pan Lubomir Głowacki, 

Pan Zbigniew Ptak, Pan Andrzej Sobociński. 

 

Po wyczerpaniu listy mówców, Przewodniczący Rady Powiatu zamknął dyskusję. 

 

W związku ze zgłoszoną poprawką do projektu uchwały Pan Zbigniew Ptak, 

Przewodniczący Rady Powiatu zarządził głosowane nad poprawką do projektu uchwały  

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług w zakresie publicznego 

transportu zbiorowego. Usunięcie z paragrafu 1 słowa „niżej”. 

 

6.5.1 Głosowanie: (15 za). 

Następnie Przewodniczący poprosił komisje o przedstawienie stanowisk.  

  

Pan Tadeusz Doliński, Przewodniczący Komisji Budżetowo – Samorządowej przedstawił 

stanowisko komisji w głosowaniu nad projektem uchwały:  

 

Stanowisko: pozytywne.  

 

Pani Anna Górska, Przewodnicząca Komisji Oświatowo – Społecznej przedstawiła 

stanowisko komisji w głosowaniu nad projektem uchwały:  

 

Stanowisko: pozytywne.  

 

Pan Zbigniew Ptak, Przewodniczący Rady Powiatu poprosił klub o przedstawienie 

stanowiska.  

 

Pan Jacek Gross, Przewodniczący Klubu Radnych „Samorząd dla mieszkańców”, 

przedstawił stanowisko klubu do projektu uchwały:  

 

Stanowisko: pozytywne. 

 

Następnie Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie.  

 

6.5.2 Głosowanie: (15 za). 

Podjęto uchwałę Nr II/11/2025 Rady Powiatu w Nowym Dworze Gdańskim  

z dnia 18 marca 2025 r. w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług 

w zakresie publicznego transportu zbiorowego (dokument stanowi załącznik do protokołu). 
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6.6 określenia przystanków komunikacyjnych zlokalizowanych w ciągu dróg 

powiatowych na terenie powiatu nowodworskiego, których zarządzającym jest Powiat 

Nowodworski oraz warunków i zasad korzystania z tych przystanków, udostępnionych 

dla operatorów i przewoźników – przedstawia Pani Barbara Ogrodowska, Starosta 

Nowodworski 

Pan Zbigniew Ptak, Przewodniczący Rady Powiatu poprosił Panią Barbarę 

Ogrodowską, Starostę Nowodworskiego o przedstawienie projektu uchwały. 

Pani Barbara Ogrodowska, Starosta Nowodworski przedstawiła projekt uchwały. 

Następnie Pan Zbigniew Ptak, Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem 

uchwały i poprosił o zadawanie pytań. 

Dyskusja. 

 

W ramach dyskusji wypowiedzi udzielił Radny: Pan Jacek Gross. 

Po wyczerpaniu listy mówców, Przewodniczący Rady Powiatu zamknął dyskusję i poprosił 

komisje o przedstawienie stanowisk.  

 

Pan Tadeusz Doliński, Przewodniczący Komisji Budżetowo – Samorządowej przedstawił 

stanowisko komisji w głosowaniu nad projektem uchwały:  

 

Stanowisko: pozytywne.  

 

Pani Anna Górska, Przewodnicząca Komisji Oświatowo – Społecznej przedstawiła 

stanowisko komisji w głosowaniu nad projektem uchwały:  

 

Stanowisko: pozytywne.  

 

Pan Zbigniew Ptak, Przewodniczący Rady Powiatu poprosił klub o przedstawienie 

stanowiska.  

 

Pan Jacek Gross, Przewodniczący Klubu Radnych „Samorząd dla mieszkańców”, 

przedstawił stanowisko klubu do projektu uchwały:  

Stanowisko: pozytywne. 

 

Następnie Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie.  

 

6.6.1 Głosowanie: (15 za). 

Podjęto uchwałę Nr II/12/2025 Rady Powiatu w Nowym Dworze Gdańskim  

z dnia 18 marca 2025 r. w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych 

zlokalizowanych w ciągu dróg powiatowych na terenie powiatu nowodworskiego, których 

zarządzającym jest Powiat Nowodworski oraz warunków i zasad korzystania z tych 

przystanków, udostępnionych dla operatorów i przewoźników (dokument stanowi załącznik 

do protokołu). 

6.7 powierzenia do realizacji Gminie Nowy Dwór Gdański zadania pn.: „Rozbudowa 

drogi powiatowej nr 2306G polegającej na budowie ścieżki rowerowej na odcinku Nowy 
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Dwór Gdański – Starocin” – przedstawia Pani Barbara Ogrodowska, Starosta 

Nowodworski 

Pan Zbigniew Ptak, Przewodniczący Rady Powiatu poprosił Panią Barbarę 

Ogrodowską, Starostę Nowodworskiego o przedstawienie projektu uchwały. 

Pani Barbara Ogrodowska, Starosta Nowodworski przedstawiła projekt uchwały. 

Następnie Pan Zbigniew Ptak, Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem 

uchwały i poprosił o zadawanie pytań. 

Dyskusja. 

 

W ramach dyskusji wypowiedzi udzielili Radni: Pan Jacek Gross, Pan Lubomir Głowacki. 

Po wyczerpaniu listy mówców, Przewodniczący Rady Powiatu zamknął dyskusję i poprosił 

komisje o przedstawienie stanowisk.  

 

Pan Tadeusz Doliński, Przewodniczący Komisji Budżetowo – Samorządowej przedstawił 

stanowisko komisji w głosowaniu nad projektem uchwały:  

 

Stanowisko: pozytywne.  

 

Pani Anna Górska, Przewodnicząca Komisji Oświatowo – Społecznej przedstawiła 

stanowisko komisji w głosowaniu nad projektem uchwały:  

 

Stanowisko: pozytywne.  

 

Pan Zbigniew Ptak, Przewodniczący Rady Powiatu poprosił klub o przedstawienie 

stanowiska.  

 

Pan Jacek Gross, Przewodniczący Klubu Radnych „Samorząd dla mieszkańców”, 

przedstawił stanowisko klubu do projektu uchwały:  

Stanowisko: pozytywne. 

 

Następnie Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie.  

 

6.7.1 Głosowanie: (15 za). 

Podjęto uchwałę Nr II/13/2025 Rady Powiatu w Nowym Dworze Gdańskim  

z dnia 18 marca 2025 r. w sprawie powierzenia do realizacji Gminie Nowy Dwór Gdański 

zadania pn.: „Rozbudowa drogi powiatowej nr 2306G polegającej na budowie ścieżki 

rowerowej na odcinku Nowy Dwór Gdański – Starocin” (dokument stanowi załącznik  

do protokołu). 

6.8 określenia zadań, na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2025 roku – przedstawia Pani Barbara 

Ogrodowska, Starosta Nowodworski 

Pan Zbigniew Ptak, Przewodniczący Rady Powiatu poprosił Panią Barbarę 

Ogrodowską, Starostę Nowodworskiego o przedstawienie projektu uchwały. 

Pani Barbara Ogrodowska, Starosta Nowodworski przedstawiła projekt uchwały. 
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Następnie Pan Zbigniew Ptak, Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem 

uchwały i poprosił o zadawanie pytań. 

Brak uwag. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu poprosił komisje o przedstawienie stanowisk.  

 

Pan Tadeusz Doliński, Przewodniczący Komisji Budżetowo – Samorządowej przedstawił 

stanowisko komisji w głosowaniu nad projektem uchwały:  

 

Stanowisko: pozytywne.  

 

Pani Anna Górska, Przewodnicząca Komisji Oświatowo – Społecznej przedstawiła 

stanowisko komisji w głosowaniu nad projektem uchwały:  

 

Stanowisko: pozytywne.  

 

Pan Zbigniew Ptak, Przewodniczący Rady Powiatu poprosił klub o przedstawienie 

stanowiska.  

 

Pan Jacek Gross, Przewodniczący Klubu Radnych „Samorząd dla mieszkańców”, 

przedstawił stanowisko klubu do projektu uchwały:  

Stanowisko: pozytywne. 

 

Następnie Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie.  

 

6.8.1 Głosowanie: (15 za). 

 

Podjęto uchwałę Nr II/14/2025 Rady Powiatu w Nowym Dworze Gdańskim  

z dnia 18 marca 2025 r. w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się środki 

Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2025 roku (dokument 

stanowi załącznik do protokołu). 

 

6.9 zmiany budżetu Powiatu Nowodworskiego na 2025 rok – przedstawia Pani Iwona 

Stokowska, Skarbnik Powiatu 

Pan Zbigniew Ptak, Przewodniczący Rady Powiatu poprosił Panią Iwonę Stokowską, 

Skarbnika Powiatu o przedstawienie projektu uchwały. Po przedstawieniu projektu uchwały 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję i poprosił o zadawanie pytań.  

 

Dyskusja. 

Pan Zbigniew Ptak, Przewodniczący Rady Powiatu zarządził przerwę. 

Przerwa: 11:25 – 11:30. 

Pan Zbigniew Ptak, Przewodniczący Rady Powiatu wznowił obrady po przerwie.  

11:32 wróciła po przerwie na salę obrad Pani Aleksandra Hofmann. 

11:33 wrócił po przerwie na salę obrad Pan Tomasz Witkowski. 
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11:39 Przewodniczący Rady Powiatu odebrał głos Panu Michałowi Ambroziakowi  

oraz Panu Andrzejowi Sobocińskiemu. Radni zastosowali się do decyzji Przewodniczącego 

Rady. 

W ramach dyskusji wypowiedzi udzielili Radni: Pan Jacek Gross, Pani Barbara Ogrodowska, 

Pan Andrzej Sobociński, Pan Zbigniew Ptak, Pani Aleksandra Hofmann, Pan Michał 

Ambroziak, Pan Henryk Ząbek, Pan Kamil Bemowski i Pan Lubomir Głowacki. 

Ponadto w dyskusji wypowiedzieli się: Pan Robert Zieliński – Wójt Gminy Sztutowo  

oraz Pani Magda Woźniak – Sekretarz Powiatu. 

Przewodniczący Rady Powiatu zamknął dyskusję i poprosił komisje o przedstawienie 

stanowisk.  

Pan Tadeusz Doliński, Przewodniczący Komisji Budżetowo – Samorządowej przedstawił 

stanowisko komisji w głosowaniu nad projektem uchwały:  

 

Stanowisko: pozytywne.  

 

Pani Anna Górska, Przewodnicząca Komisji Oświatowo – Społecznej przedstawiła 

stanowisko komisji w głosowaniu nad projektem uchwały:  

 

Stanowisko: pozytywne.  

 

Pan Zbigniew Ptak, Przewodniczący Rady Powiatu poprosił klub o przedstawienie 

stanowiska.  

 

Pan Jacek Gross, Przewodniczący Klubu Radnych „Samorząd dla mieszkańców”, 

przedstawił stanowisko klubu do projektu uchwały:  

Stanowisko: pozytywne. 

 

Następnie Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie.  

 

6.9.1 Głosowanie: (14 za, 1 przeciw). 

Podjęto uchwałę Nr II/15/2025 Rady Powiatu w Nowym Dworze Gdańskim  

z dnia 18 marca 2025 r. w sprawie zmiany budżetu Powiatu Nowodworskiego na 2025 rok 

(dokument stanowi załącznik do protokołu). 

 

7.  Informacja Starosty o działalności Zarządu Powiatu między sesjami. 

Pan Zbigniew Ptak, Przewodniczący Rady Powiatu poinformował, że wszyscy Radni 

otrzymali dokument wraz z zawiadomieniem o sesji. Następnie otworzył dyskusję i poprosił  

o zgłaszanie uwag do informacji. 

 

1) Pan Jacek Gross, Radny zadał pytanie dotyczące decyzji Zarządu Powiatu z dnia 

28.01.2025 r. o zleceniu firmie zewnętrznej usługi pozimowego sprzątania dróg powiatowych 

do plaży w miejscowości Jantar, Stegna, Sztutowo i Kąty Rybackie (przed Świętami 

Wielkanocnymi) oraz prac porządkowych w sezonie letnim od kwietnia do września w ciągu 

tych dróg powiatowych. 

 

Pytanie: W jakiej procedurze została wybrana firma i ile to będzie kosztowało? 
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Pani Barbara Ogrodowska, Starosta Nowodworski poinformowała, że jeszcze nie zostało 

to wyłonione. Następnie poprosiła Panią Sekretarz o odpowiedź na zadane pytanie. 

 

Pani Magda Woźniak, Sekretarz Powiatu przedstawiła informację o etapie na jakim  

jest zlecenie informując, że Wydział Infrastruktury dokonał oszacowania rynku, aby określić 

wartość usługi (zgodnie z regulaminem poniżej 130 tys. zł.) 

 

2) Pan Jacek Gross, Radny zadał pytanie dotyczące informacji związanej  

z zawiadomieniami Burmistrza Nowego Dworu Gdańskiego, Wójta Gminy Stegna oraz Wójta 

Gminy Ostaszewo odnośnie przystąpienia do sporządzenia ogólnego projektu miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego, a także odnośnie informacji, z której wynika,  

iż Zarząd Powiatu skorzystał  z możliwości składania wniosków do projektu tego planu. 

 

Pytanie: Jakie to są wnioski? 

 

Pani Barbara Ogrodowska, Starosta Nowodworski przedstawiła ogólną informację. 

Poinformowała, że można się zapoznać ze szczegółowymi wnioskami. Wnioski są dopiero  

na etapie kompletowania. 

 

Pytanie: Czy to są wnioski dotyczące tylko i wyłącznie naszych działek - czyli Powiatu  

i Skarbu Państwa, czy jeszcze dotyczą funkcjonowania w gminie na podstawie tego planu? 

 

Pan Lubomir Głowacki, Wicestarosta Nowodworski udzielił odpowiedzi, iż wnioski 

dotyczą wyłącznie działek Powiatu i Skarbu Państwa. 

 

3) Pan Jacek Gross, Radny zadał pytanie dotyczące podjętych przez Zarząd Powiatu dnia 

11.02.2025 r. uchwał zmieniających w sprawach ogłoszenia otwartego konkursu ofert  

na powierzenia realizacji zadania tj. prowadzenia placówki opiekuńczo – wychowawczej typu 

socjalnego. 

 

Pytanie: Na czym polegały zmiany w stosunku do pierwotnych uchwał? 

 

Pan Lubomir Głowacki, Wicestarosta Nowodworski wraz z Panią Barbarą Ogrodowską, 

Starostą Nowodworskim udzielili odpowiedzi odpowiadając na pytanie czego dotyczyły 

zmiany. 

 

4) Pan Jacek Gross, Radny zadał pytanie dotyczące informacji z posiedzenia Zarządu 

Powiatu z dnia 18.02.2025 r. w sprawie uzgodnionego projektu decyzji i postanowień 

przygotowanych przez Wydział Infrastruktury. 

 

Pytanie: Czego dotyczyły projekty decyzji i postanowień? 

 

Pani Barbara Ogrodowska, Starosta Nowodworski poinformowała, że Kierownik 

Wydziału Infrastruktury przebywa na długotrwałym zwolnieniem w związku z tym Zarząd 

zajmuje się projektami decyzji i postanowień. Następnie zaproponowała, że może poprosić 

pracownika, który przedstawi informację szczegółowo (nie było takiej woli ze strony Pana 

Jacka Grossa). 

 

11:59 opuścił salę obrad Pan Andrzej Sobociński. 
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5) Pan Jacek Gross, Radny zadał pytanie dotyczące informacji z dnia 22.01.2025 r.  

w sprawie spotkania Wicestarosty Lubomira Głowackiego, Członka Zarządu Michała 

Ambroziaka oraz Członka Zarządu Marcina Głowackiego z Burmistrzem Nowego Stawu  

w temacie budowy hali sportowej. 

 

Pytanie: Jak postęp prac związanych z projektowaniem, budową hali sportowej,  

czy też uzgodnieniami z tym związanymi? 

 

Pan Lubomir Głowacki, Wicestarosta Nowodworski poinformował, że postęp prac  

jest na etapie pozyskiwania wstępnych informacji. Pan Wicestarosta poinformował również 

Pana Jacka Grossa, że jeśli jest taka wola ze strony Radnego - przekaże szczegóły dotyczące 

spotkania. 

 

6) Pan Jacek Gross, Radny zadał pytanie dotyczące informacji z dnia 24.01.2025 r.  

w sprawie spotkania Wicestarosty Lubomira Głowackiego z przedstawicielami Społecznej 

Straży Rybackiej oraz Państwowej Straży Rybackiej. 

 

Pytanie: Czy został rozwiązany problem konieczności posiadania uprawnień sterników łódek 

w Społecznej Straży Rybackiej, która dotychczas uniemożliwiała im kontrolę z wody? 

 

Pan Lubomir Głowacki, Wicestarosta Nowodworski przedstawił ogólną informację.  

Pan Wicestarosta poinformował również Pana Jacka Grossa, że jeśli jest taka wola ze strony 

Radnego - przekaże szczegóły dotyczące spotkania. 

 

7) Pan Jacek Gross, Radny zadał pytanie dotyczące informacji z dnia 18.02.2025 r.  

w sprawie spotkania Starosty Barbary Ogrodowskiej, Wicestarosty Lubomira Głowackiego, 

Członka Zarządu Michała Ambroziaka oraz Członka Zarządu Marcina Głowackiego  

z Burmistrzem Nowego Dworu Gdańskiego, Wójtem Gminy Sztutowo, Burmistrzem Krynicy 

Morskiej w temacie możliwości dofinansowania przez samorząd gminy/miasta remontów 

dróg powiatowych. 

 

Pytanie: Czy uzgodnienie dotyczy również Wójta Gminy Stegna? Nic konkretnego  

w zakresie dofinansowania lub sfinansowania inwestycji drogowej nie ma? 

 

Pan Lubomir Głowacki, Wicestarosta Nowodworski poinformował, że spotkanie z dnia 

18.02.2025 r. nie dotyczyło stricte naszych projektów, a innej kwestii.  

 

Pani Barbara Ogrodowska, Starosta Nowodworski poinformowała, że w kwestii 

wspólnych przedsięwzięć z gminami  na spotkaniu z włodarzami był poruszany aspekt, że nie 

otrzymaliśmy jako Powiat dofinansowania zewnętrznego do przedsięwzięć, które były 

planowane do realizacji wspólnie z gminami. Odbyła się rozmowa, czy wspólnie jesteśmy  

w stanie zrealizować fragmenty innych dróg w tym roku. Decyzja ostateczna włodarzy  

nie została jeszcze przedłożona. Informacja ma się pojawić po I kwartale br. 

 

Przewodniczący zamknął dyskusję. 

 

Informacja została przyjęta. 

 

8. Odczytanie przez Przewodniczącego Rady Powiatu interpelacji i zapytań Radnych 

złożonych między sesjami. 



Strona 15 z 15 

 

Pan Zbigniew Ptak, Przewodniczący Rady Powiatu poinformował, iż między sesjami  

nie wpłynęły interpelacje i zapytania Radnych. 

 

9.   Wnioski i oświadczenia Radnych. 

Pan Zbigniew Ptak, Przewodniczący Rady Powiatu poprosił o składanie wniosków  

i oświadczeń. 

W związku z brakiem wniosków i oświadczeń ze strony Radnych Przewodniczący złożył 

wniosek w swoim imieniu. 

Wniosek Pana Zbigniewa Ptaka, Przewodniczącego Rady Powiatu: 

- Prośba,  aby Zarząd Powiatu rozważył możliwość uhonorowania Pana Ryszarda 

Masalskiego, emerytowanego już Prezesa Zarządu mleczarni Maluta w Nowym Dworze 

Gdańskim oraz byłego Przewodniczącego Rady Powiatu w Nowym Dworze Gdańskim  

za zasługi dla Powiatu Nowodworskiego (podczas sesji Rady Powiatu). 

Wniosek Pana Jacka Grossa, Radnego Powiatu: 

- Prośba, aby Zarząd Powiatu pamiętał, że zasłużonych osób, byłych Przewodniczących Rady 

Powiatu w Nowym Dworze Gdańskim jest więcej (np. Pan Eugeniusz Wyrzykowski). Należy 

dokonać tego w taki sposób, aby inne osoby nie czuły się urażone i pominięte.  

Propozycja: uhonorowanie Pana Ryszarda w postaci nagrody Starosty. 

10.  Zakończenie obrad. 

Przewodniczący Rady Powiatu zamknął obrady Rady Powiatu w Nowym Dworze 

Gdańskim. 

 

PRZEWODNICZĄCY RADY 

(-) 

Zbigniew Ptak 

 

Protokołowała: 

E. Żbikowska 

Zgodnie z § 20 Statutu Powiatu Nowodworskiego stanowiącego załącznik do Uchwały  

Nr IX/72/2019 Rady Powiatu w Nowym Dworze Gdańskim z dnia 29 listopada 2019 r. w sprawie przyjęcia 

Statutu Powiatu Nowodworskiego (Dz. U. Woj. Pom. z 2020 r., poz. 79) protokół z sesji Rady Powiatu 

sporządzony jest w formie skrótowej informacji. Przebieg sesji jest transmitowany i utrwalany za pomocą 

urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Nagrania dostępne są w BIP i na stronie internetowej Powiatu. 

 

Przebieg sesji transmitowany był pod adresem: 

https://www.youtube.com/live/-R6flksbRqs 

kontynuacja 

https://www.youtube.com/live/_G-ZyT4TAeA?si=PzvqaI6ZZ148EmfI 

 

Nagrania archiwalne dostępne są: 

- w BIP pod adresem:  https://www.bip.nowydworgdanski.pl/247,sesje-rady-powiatu 

- na stronie internetowej Powiatu w zakładce „Sesje Rady Powiatu” pod adresem: 

https://nowydworgdanski.sesja.pl/ 

https://www.youtube.com/live/-R6flksbRqs
https://www.youtube.com/live/_G-ZyT4TAeA?si=PzvqaI6ZZ148EmfI
https://nowydworgdanski.sesja.pl/

